

## **Vincent LIDSKY**

Ancien élève de Sciences-Po et de l'ENA, diplômé en économie, Vincent Lidsky est Inspecteur général des Finances au ministère de l'économie, des finances et de la souveraineté industrielle et numérique. Il a exercé plusieurs responsabilités au sein de ce ministère (dont membre du cabinet de ministres) et a également été cadre dirigeant de plusieurs organismes para-publics (la Mutualité sociale agricole, la Fédération des assureurs) et de la région Ile-de-France.

Partenaire pour les réformes depuis 2020 à l'instar du Secrétaire général à la Coordination, il est chargé de la coordination de l'appui technique français à la Grèce.

## **Vincent LIDSKY**

A former student of Sciences-Po and the National Administration School (ENA), with a degree in Economics, Vincent Lidsky is Inspector General of Finance at the Ministry of Economy, Finance and Industrial and Digital Sovereignty. He has held several responsibilities within this Ministry (including member of the Cabinet of Ministers) and has also been a senior executive of several parapublic organizations (the Mutual Agricultural Fund, the Federation of insurers) and of the Region of Ile-de-France.

Reform Partner since 2020, he is responsible, with the Greek Secretary General for Coordination for coordinating French technical support to Greece.